
Zápis z 24. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis 
ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k 
dispozici  v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

  

Z á p i s 

  

z 24. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 11. září 
2013 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 

  

Přítomni: 

Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout,  Mgr. Marie 
Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík, JUDr. 
Martin Kupec, Ph.D., Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav 
Pavlečka, 

p. Jaroslav Peták, p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, MUDr. Miroslava 
Pučelíková, Ing. Pavel Procházka, Ing. Ivan Radosta, Mgr. Ivana Stráská, Ing. Lubomír 
Šrámek, 

Mgr. Martin Třeštík. 

Omluven: MUDr. Zdeněk Hobzek. 

  

Program: 

  

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání. 

Schválení zápisu 23. zasedání a programu 24. zasedání ZMM 

  

  1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

  2. Úprava ceny vodného a stočného pro Milevsko na hospodářský rok 2013 – 2014 - OISM 

  3. Rozpočtový výhled města Milevska pro období let 2014 – 2017 - OF 

  4. Změna rozpočtu města Milevska č. 8/2013 a 9/2013 - OF 

  5. Výkup ideální poloviny pozemků v k. ú. Milevsko, lokalita „Dukelská“, do vlastnictví     

      města Milevska  - OISM 

  6. Prodej domů č. p. 417 v ulici Sokolovská včetně stavební parcely č. 247/2 a č. p. 206 

      v ulici Sokolovská včetně stavební parcely č. 247/1 a zahrady par. č. 287/1 v k. ú.     



      Milevsko - vyhlášení záměru - OISM 

  7. Žádost o odkoupení  pozemkových parcel parc. č. 364 a parc. č. 1617/5, v k. ú. Milevsko 

      – ukončení záměru - OISM 

  8. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/19, v k. ú. Milevsko – ukončení     

      záměru - OISM 

  9. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 412/2,v k. ú. Klisín – ukončení záměru 
-       

      OISM 

10. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 2227/1,v k. ú.  Velká u Milevska 
–      

       ukončení záměru - OISM 

11. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 7/5, v k. ú. Milevsko - ukončení      

      záměru – OISM 

12. Prodej uvolněného bytu 1+1  v č. p. 660/8 Tyršovo nám. v Milevsku - vyhlášení aukce – 

      OISM 

13. Žádost o odkoupení stavební parcely v lokalitě „U Střelnice“, v k. ú. Milevsko – 
vyhlášení         

      záměru - OISM 

14. Budoucí směna částí pozemkových parcel parc. č. 849/1 a parc. č. 849/19 za část 

      pozemkové parcely parc. č. 849/17, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru - OISM 

15. Koncepce rozvoje cestovního ruchu - MST 

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Reakce na předchozí dotazy a podněty. 

Dotazy a podněty. 

Závěr. 

  

Ustanovení orgánů zasedání 

  

24. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, 
konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 
usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 

  

Ověřovatelé zápisu: 

p. Michal Polanecký, p. Jaroslav Peták. 

  

Návrhová komise byla schválena ve složení: 

Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Ing. Bohuslav Beneš, paní Marie Polívková 



Mluvčím návrhové komise byl prohlášen Ing. Mgr. Miroslav Doubek.  

  

Schválení zápisu 23. zasedání a programu 24. zasedání ZMM 

Pan starosta prohlásil zápis za schválený. 

  

Zastupitelé schválili program 24. zasedání ZMM. 

Hlasování:  Přítomno: 15          pro-15, proti-0, zdržel se-0. 

  

1. Kontrola plnění usnesení - TAJ 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal p. starosta. 

  

Usnesení č. 254/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

bere na vědomí přehled: 

- plnění usnesení Zastupitelstva města Milevska z 23. zasedání ZMM 

- nesplněných usnesení ze zasedání  ZMM v období 2006 - 2010 a ze zasedání 
ZMM  současného období č. 1 – 21. 

Přítomno:  15                     pro-15, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 

Pro: Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, 
Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

  

2. Úprava ceny vodného a stočného pro Milevsko na hospodářský rok 2013 – 2014 - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil 
Ing. Beneš. 

  

Usnesení č. 255/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. bere na vědomí podklady pro stanovení ceny vodného a stočného pro hospodářský rok 
2013/2014 pro město Milevsko, 

II. schvaluje úpravu ceny vodného a stočného na rok 2013/2014 platnou od 01.09.2013 
(dvousložková cena vodného a stočného), pohyblivá složka domácnosti 53,50 Kč/m3, 
pohyblivá složka ostatní 53,50 Kč/m3 a měsíční paušál dle velikosti vodoměru (pevná složka)  
420 Kč/vodoměr/rok za vodoměr do 2,5 m3, ostatní poměrným způsobem. Roční nájem pro 
a.s. ČEVAK České Budějovice ve výši 6.600.000 Kč za rok. Uvedené ceny jsou bez DPH, 

III. rozhodlo o uzavření Dodatku č. 17  ke Smlouvě o nájmu ze dne 26.01.1996. 

Přítomno:  15                     pro-15, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 



Pro: Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, 
Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

  

3. Rozpočtový výhled města Milevska pro období let 2014 – 2017 - OF 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 

  

Usnesení č. 256/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. rozhodlo si vyhradit schvalování rozpočtového výhledu města Milevska pro období 
let 2014 – 2017, 

II. schvaluje rozpočtový výhled města Milevska pro období let 2014 – 2017 v členění 
podle přílohy č. 1 a č. 2. 

Přítomno:  18                     pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

  

4. Změna rozpočtu města Milevska č. 8/2013 a 9/2013 - OF 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Beneš, Ing. Mgr. Doubek, Mgr. Třeštík, Ing. Radosta, Mgr. Stráská, p. starosta. 

Ing. Beneš – informoval o trvalém zásobníku investičních požadavků. 

Ing. Mgr. Doubek – jako předseda Finančního výboru s kladným stanoviskem ohledně 
schválení změny rozpočtu. Dále upozornil na nutnost opravy sítí v ul. Švermova. 

Mgr. Třeštík – rozpočtový výhled počítá s tím, že budou v příštím roce upřednostněny tyto 
akce. 

p. starosta – ušetřené finanční prostředky budou vloženy do infrastruktury. 

  

Usnesení č. 257/13 

Zastupitelstvo města Milevska v rámci změny rozpočtu č. 8/2013 a č. 9/2013: 

I.              schvaluje rozpočtová opatření č. 101 a č. 106 a změny závazných 
ukazatelů aktuálně platného rozpočtu v rozsahu dle přílohy č. 2, 

II.           schvaluje změnu Přehledu investičních akcí dle přílohy č. 3, 

III.         bere na vědomí rozpočtová opatření č. 78 až 100 a č. 102 až 105 dle 
přílohy č. 1 a 2, 

IV.         bere na vědomí změnu Přehledu oprav dle přílohy č. 4. 

Přítomno:  18                     pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 



Pro: Kofroň, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

  

5. Výkup ideální poloviny pozemků v k. ú. Milevsko, lokalita „Dukelská“, do vlastnictví města 
Milevska  - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupila 
Mgr. Stráská. 

  

Usnesení č. 258/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje výkup ideální poloviny pozemkové parcely  parc. č. 455/3 o celkové výměře 5347 
m2 a ideální poloviny pozemkové parcely parc. č. 455/4 o celkové výměře 1931 m2, v k. ú. 
Milevsko od paní XXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemků bude ve výši 50 Kč za 1 
m2  +  úhrada nákladů na vypracování znaleckého posudku, daně z převodu nemovitostí a 
správního poplatku za zřízení vkladu vlastnického práva.  

Přítomno: 18                      pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Radosta. 

  

6. Prodej domů č. p. 417 v ulici Sokolovská včetně stavební parcely č. 247/2 a č. p. 206 
v ulici  Sokolovská včetně stavební parcely č. 247/1 a zahrady par. č. 287/1 v k. ú. Milevsko 
-     

vyhlášení záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

p. Polanecký, Mgr. Stráská, p. starosta, Ing. Beneš, p. Koliha, p. Smrček, MUDr. Pučelíková. 

  

p. Polanecký – dotaz, zda se na město obrátil někdo se zájmem o tyto prostory. 

Mgr. Stráská – tyto pozemky jsou již delší dobu vytipovány jako strategické v centru města. 

p. starosta – pozemky zatím nebyly nabídnuty, a proto se nemohl nikdo přihlásit. 

Ing. Beneš – budoucí zájemci by měli být informováni ve vyhlášeném záměru, že předmětnými 
pozemky vede vodoteč a jedná se o zátopovou oblast. Termínů k prohlídce pozemků by mělo 
být nabídnuto občanům více. 

p. Koliha – upozornil na možné problémy se zásobováním v této lokalitě. 

p. Smrček – cena za pozemky není reálná, měla by být o 50 % nižší. 

MUDr. Pučelíková – je škoda, že město chce tyto pozemky prodat, když je v minulosti koupilo. 

  

Zastupitelé hlasovali o návrhu na usnesení: 

  

Zastupitelstvo města Milevska 



I. schvaluje společný prodej domů č.p. 206 v Sokolovské ulici včetně st. par.č. 247/1 a 
zahrady par.č. 287/1 v k.ú. Milevsko a č.p.  417 v Sokolovské ulici včetně st. par.č. 247/2 v k.ú. 
Milevsko, 

II. schvaluje  vyhlášení záměru na společný prodej domů č.p. 206 v Sokolovské ulici včetně 
st. par.č. 247/1 a zahrady par.č. 287/1 v k.ú. Milevsko a č.p.  417 v Sokolovské ulici včetně st. 
par.č. 247/2 v k.ú. Milevsko v upraveném znění, 

III. jmenuje komisi pro otevírání a hodnocení nabídek ve složení Mgr. Martin Třeštík, Bc. 
Tomáš Smrčina, Ing. Bohuslav Beneš, Bohumila Hlavínová a Eliška Kučerová. 

Přítomno: 19                      pro-8, proti-6, zdržel se-5 

Usnesení nebylo přijato. 

  

Hlasování: 

Pro: Peták, Herout, Třeštík, Pavlečka, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta, 

Proti: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Polanecký, Kotalík, 

Zdržel se: Jelenová, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová. 

  

7. Žádost o odkoupení  pozemkových parcel parc. č. 364 a parc. č. 1617/5, v k. ú. Milevsko 
–      

    ukončení záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupila 
Mgr. Jelenová. 

  

Usnesení č. 259/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje  prodej pozemkové parcely parc. č. 364 o výměře 123 m2 a pozemkové parcely 
parc. č. 1617/5 o výměře 76 m2, v k. ú. Milevsko společnosti MILEVSKÝ AUTOSERVIS, spol. 
s r.o., IČ: 407 55 789, se sídlem Zdislavická 724/10, 140 00 Praha 4. Cena pozemkových 
parcel bude ve výši 50 Kč za  1 m2. 

Přítomno: 18                      pro-17, proti-0, zdržel se-1 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Stráská, Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Zdržel se: Jelenová. 

  

8. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 512/19, v k. ú. Milevsko – ukončení záměru 
-     

    OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 

  

Usnesení č. 260/13 



Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje prodej pozemkové parcely parc. č. 512/19 o výměře 17 m2, v k. ú. Milevsko paní  
XXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcely bude ve výši 150 Kč za 1 m2. 

Přítomno: 18            pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, 
Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

  

9. Žádost o odkoupení pozemkové parcely parc. č. 412/2,v k. ú. Klisín – ukončení záměru -      

    OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupil 
JUDr. Kofroň. 

  

Usnesení č. 261/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje prodej části pozemkové parcely  parc. č. 412/2 o výměře 54 m2, v k. ú. Klisín 
paní XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX.  Cena části pozemkové parcely bude ve výši 100 Kč 
za 1 m2. 

Přítomno: 18                      pro-17, proti-0, zdržel se-1 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, Stráská, 
Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta, 

Zdržel se: Kofroň. 

  

10. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 2227/1,v k. ú.  Velká u Milevska –     

       ukončení záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. 

  

Usnesení č. 262/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje   prodej části pozemkové parcely parc.č. 2227/1, dle geometrického plánu 
označené jako pozemková parcela parc. č. 2227/8 o výměře 171 m2, v k. ú. Velká u Milevska 
panu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Cena pozemkové parcelybude ve výši  100 Kč za 1 
m2 

Přítomno:  18                     pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Herout, Třeštík, 
Pavlečka, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek,  Radosta. 



  

11. Žádost o odkoupení části pozemkové parcely parc. č. 7/5, v k. ú. Milevsko - ukončení 
záměru – OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. Polanecký, JUDr. Kofroň, Bc. Smrčina. 

Ing. Mgr. Doubek – nesouhlasí s prodejem, město tímto nebude mít možnost vybudovat zde 
alespoň jednosměrnou komunikaci k přístupu do oblasti za školami. 

p. Polanecký – osobně přeměřil šířky pozemku, cesta se prodejem pozemku nezúží, vyplývá 
to i z geometrického plánu. 

Ing. Procházka – jedná se o část, která není nejužším místem, kvůli kterému by se nemohla 
vybudovat případná silnice. 

  

Usnesení č. 263/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje prodej části pozemkové parcely parc. č. 7/5, dle geometrického plánu označené 
jako pozemková parcela parc. č. 7/10 o výměře 104 m2, v k. ú. Milevsko společnosti 
RADIOSTAV, a.s., se sídlem Podbabská 17, 166 24 Praha 6. Cena pozemkové parcely bude 

 
 

ve výši 150 Kč za 1 m2. 

 
 

Přítomno:  18                     pro-15, proti-1, zdržel se-2 

  

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Polanecký, Kupec, Třeštík, Pavlečka, 
Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Beneš, Radosta, 

Proti: Doubek, 

Zdržel se: Peták, Polívková. 

  

12. Prodej uvolněného bytu 1+1  v č. p. 660/8 Tyršovo nám. v Milevsku - vyhlášení aukce - 
OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Ing. Mgr. Doubek, p. starosta, p. Polívková, p. Peták, Mgr. Jelenová, Ing. Šrámek. 

  

Ing. Mgr. Doubek – navrhuje zvolit v tomto případě prodeje bytu klasickou obálkovou metodu. 

p. Polívková – navrhuje vypustit bod III. z návrhu na usnesení. 

p. Peták – domnívá se, že cena je příliš vysoká. 

Mgr. Jelenová – jedná se o velký byt. 

Ing. Šrámek – v usnesení stačí uvést: schvaluje záměr prodeje uvolněného bytu za cenu 
471.500, bod I. a II. z návrhu na usnesení vypustit. 

  



Pan starosta nechal hlasovat o upraveném návrhu Ing. Mgr. Doubka: 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje vyhlášení záměru na prodej uvolněného bytu č. 8  v č.p. 660, Tyršovo  nám., 
Milevsko s příslušnou ideální částí společných prostor budovy a s příslušnou ideální částí 
pozemku  parcely st.č. 651/1  s vyvolávací cenou 471.500,00 Kč, 

II. ukládá městskému úřadu zpracování standardního záměru na prodej. 

Přítomno:  20                     pro-18, proti-0, zdržel se-2 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Herout, 
Pavlečka,  Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, 
Radosta, 

Zdržel se: Kofroň, Třeštík. 

Návrh byl přijat. 

  

Usnesení č. 264/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. schvaluje vyhlášení záměru na prodej uvolněného bytu č. 8  v č.p. 660, Tyršovo  nám., 
Milevsko s příslušnou ideální částí společných prostor budovy a s příslušnou ideální částí 
pozemku  parcely st.č. 651/1  s vyvolávací cenou 471.500,00 Kč, 

II. ukládá městskému úřadu zpracování standardního záměru na prodej. 

  

13. Žádost o odkoupení stavební parcely v lokalitě „U Střelnice“, v k. ú. Milevsko – 
vyhlášení        

      záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

Mgr. Třeštík, Mgr. Jelenová, RSDr. Kotalík, Ing. Šrámek, p. Krajíc, Ing. Mgr. Doubek, p. Koliha, 
p. starosta, p. Polanecký, JUDr. Kupec, Ph.D. 

  

Mgr. Třeštík – vznesl pozměňovací návrh, aby cena byla snížena na částku 50 Kč za 1 m2. 

Mgr. Jelenová – rovněž navrhuje cenu snížit. 

RSDr. Kotalík – Střelecký klub by si měl požádat v budoucnu o odkoupení celého pozemku. 

Ing. Šrámek – dotaz, zda souhlasí s částkou 50 Kč Střelecký klub. 

p. Krajíc – Střelecký klub by souhlasil s navrženou částkou 50 Kč. 

Ing. Mgr. Doubek – vysvětlil, jaký je postup dle zásad o prodeji pozemku. 

p. Koliha – proč rada schválila částku 150 Kč za 1 m2. 

p. starosta – rada schválila částku dle zásad o prodeji, ale je na zastupitelích – nejvyššího 
orgánu města, jakou částku schválí. 

p. Polanecký – částka by mohla zůstat 150 Kč za 1 m2 s tím, že by podal Sportovně-střelecký 
klub žádost Radě města Milevska o částku 24.150 Kč za účelem nákupu pozemku pod budovu. 



Sportovně-střelecký klub by tento pozemek získal bezplatně, protože se o pozemek stará na 
rozdíl od jiných sportovních oddílů. 

JUDr. Kupec, Ph.D. – vysvětlil, proč schválila rada návrh v předloženém znění. 

Ing. Mgr. Doubek – pozemek je možné prodat i za velmi nízkou cenu s tím, že by byla blokace 
pozemku v případě prodeje a zachování střelecké činnosti. 

p. starosta – 150 Kč bylo navrhnuto dle zásad o prodeji pozemků, je na zastupitelích, za jakou 
cenou se pozemek prodá. 

Ing. Šrámek – rovněž navrhuje, aby bylo právně ošetřeno, že dosavadní činnost Sprotovně-
střeleckého klubu bude zachována. 

Mgr. Třeštík – nyní se schvaluje záměr, připomínky zastupitelů budou řešeny smlouvu, kterou 
bude ZMM rovněž schvalovat. 

  

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu, zda zastupitelé souhlasí, aby cena byla ve výši min. 
50 Kč za 1 m2. 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje     vyhlášení  záměru na prodej stavební parcely parc.č. 2312 o výměře 161 
m2,  v k. ú. Milevsko Svazu technických sportů Prácheňsko - Sportovně střeleckému klubu 
Milevsko, se sídlem Týnická 604, 399 01 Milevsko. Cena stavební parcely bude ve výši min. 
50 Kč za 1 m2. 

Hlasování: 

Přítomno:  20                     pro-15, proti-1, zdržel se-4 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Herout, Třeštík, 
Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Radosta, 

Proti: Pavlečka 

Zdržel se: Kofroň, Stráská, Kofroňová, Doubek. 

Návrh byl přijat. 

  

Usnesení č. 265/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje     vyhlášení  záměru na prodej stavební parcely parc. č. 2312 o výměře 161 m2, 
v k. ú. Milevsko Svazu technických sportů Prácheňsko - Sportovně střeleckému klubu 
Milevsko, se sídlem Týnická 604, 399 01 Milevsko. Cena stavební parcely bude ve výši min. 
50 Kč za 1 m2. 

Přítomno:  20                     pro-16, proti-0, zdržel se-4 

  

Hlasování: 

Pro: Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Kupec, Herout, Třeštík, 
Macháček, Machartová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta, 

Zdržel se: Kofroň, Pavlečka, Stráská, Kofroňová. 

  



14. Budoucí směna částí pozemkových parcel parc. č. 849/1 a parc. č. 849/19 za část 
pozemkové 

      parcely parc. č. 849/17, v k. ú. Milevsko – vyhlášení záměru - OISM 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. Ing. Šrámek pozitivně hodnotil 
vybudování víceúčelové komunikace pro pěší a cyklisty. 

  

Usnesení č. 266/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje  vyhlášení záměru na budoucí směnu části pozemkové parcely parc. č. 849/19 o 
celkové výměře 1049 m2 a části pozemkové parcely parc. č. 849/1 o celkové výměře 39537 
m2, v k. ú. Milevsko ve vlastnictví města Milevska, se sídlem nám. E. Beneše 420, 399 01 
Milevsko za část pozemkové parcely parc. č. 849/17 o celkové výměře 6572 m2, v k. ú. 
Milevsko ve spoluvlastnictví pana XXXXXXXXXXXXXXX. Předpokládaná vzájemná směna 
části pozemkových parcel bude o výměře cca 500 m2. 

Přítomno: 18                      pro-18, proti-0, zdržel se-0 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Peták, Polanecký, Kupec, Herout, 
Třeštík,   Pavlečka, Macháček, Machartová, Kofroňová,  Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, 
Radosta. 

  

15. Koncepce rozvoje cestovního ruchu - MST 

Úvodní informace k tomuto materiálu podal Mgr. Třeštík. V rozpravě k tomuto bodu vystoupili: 

p. Polanecký, Mgr. Třeštík, p. Koliha, p. starosta, p. Polívková, Ing. Ondruška, Ing. Mgr. 
Doubek, Mgr. Stráská, p. Koliha, p. Smrček, Ing. Radosta, Ing. Šrámek. 

  

p. Polanecký – dotaz, zda proběhla výměna členů Správní rady Milevského kraje o.p.s. 

Mgr. Třeštík – zatím neproběhla, ale s výměnou členů Dozorčí i Správní rady se počítá. 

p. Koliha – proč koncepci zpracoval Mgr. Třeštík a ne manažerka Milevského kraje, která byla 
přijata na základě zpracování koncepce. 

Mgr. Třeštík – manažerka byla přijata na základě předložení koncepce, která byla součástí 
přijímacího řízení na místo manažera cestovního ruchu. 

p. starosta – druhá pracovní síla v infocentru je hrazena ze strany ČSAD a poskytuje 
informace  
o odjezdech autobusů. 

p. Polívková – poděkovala OŽP a komisi ŽP za udržování a osázení zeleně ve městě. 

Ing. Ondruška – Koncepce cestovního ruchu nebyla daná např. ke konzultaci Klubu českých 
turistů, vznesl své připomínky k této koncepci. Navrhuje odložit schválení koncepce na některé 
z příštích jednání ZMM. 

Ing. Mgr. Doubek – v koncepci není uvedená žádná věc, která by něco řešila, chybí metody  
a nabídky. 

Mgr. Stráská – koncepce je obecný strategický dokument a někdo danou koncepci rozpracuje 
podrobněji. 



p. starosta – každé město by mělo mít zpracované základní dokumenty, pokud to přinese něco 
živnostníkům, město vloženou investici nedostane zpět přímo, ale právě přes podnikatele. 

p. Koliha – turisté nemají možnost se v Milevsku o víkendu najíst v nějaké restauraci. 

p. Smrček – v Milevsku je rovněž problém s ubytováním turistů. 

Ing. Radosta – koncepce není výčet všech konkrétních úkonů, je to pouze manuál, jak na to. 

Ing. Ondruška – informoval o turistickém ruchu v Prachaticích, dále upozornil na další 
nedostatky navrhované Koncepce cestovního ruchu. 

Ing. Šrámek – na internetu je k dispozici nabídka ubytování. 

Ing. Mgr. Doubek – vznesl otázku financí týkající se koncepce. 

Ing. Šrámek – koncepce mají finančně ekonomický efekt, často jsou podmínkou při podávání 
žádostí o granty. 

  

Usnesení č. 267/13 

Zastupitelstvo města Milevska 

schvaluje koncepci rozvoje cestovního ruchu jako celek a tak garantuje finanční zajištění její 
realizace v dalších rozpočtech města. 

Přítomno: 19                      pro-18, proti-0, zdržel se-1 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Šrámek, Procházka, Pučelíková, Jelenová, Peták, Kupec, Herout, 
Třeštík,   Pavlečka, Stráská, Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, 
Radosta. 

Zdržel se: Doubek. 

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 

  

Informace úřadu. 

Ing. Troják – informoval zastupitele, že byly akreditované vzdělávací kurzy průběžného 
vzdělávání pro zastupitele a zaměstnance MěÚ Milevsko v rámci výzvy č. 69 – Vzděláváním 
lidských zdrojů ke zvýšení efektivity města Milevska. 

  

Dotazy a podněty. 

  

Ing. Šrámek – dotaz ohledně dopisu od Českého shotbalového svazu. 

p. starosta – Českému shotbalovému svazu bylo odpovězeno písemně, že město nevlastní 
žádné vhodné prostory k jejich činnosti a dále mu bylo doporučeno obrátit se na soukromé 
subjekty. 

  

p. Koliha – dotaz ohledně p. Solaře, který byl jmenován do Kulturní komise RMM. 

p. Polívková – p. Solař projevil zájem o práci v této komisi. 



  

p. Koliha – dotaz ohledně odměny řediteli Muzea. 

p. starosta – pan ředitel dostal odměnu za stěhování muzea do nového objektu, kterou provedl 
nad rámec své náplně práce. 

  

p. Koliha a Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně financování prohlídkové trasy kláštera. 

Mgr. Třeštík a p. starosta – vysvětlili financování a zúčtování týkající se prohlídkové trasy  
a muzea. 

  

p. Koliha – proč nebylo vyhlášeno výběrové řízení na rekonstrukci havarijních úseků veřejného 
osvětlení v Milevsku, kterou mají provádět Služby města Milevska. 

p. starosta – vysvětlil, že tato firma pracuje nejlevněji, proto si ji najímají i v jiných obcích. 

p. Polanecký – město Milevsko přidělilo zakázku Službám města Milevska na základě 
poptávkového řízení, které proběhlo i u firem mimo město Milevsko. 

p. Koliha – dotaz, proč SMM neopravují chodníky v Milevsku. 

p. Polanecký – vysvětlil, že město má v rozpočtu finance na jednotlivé úseky rekonstrukce  
a všechny realizace jsou podrobovány poptávkovému řízení u ostatních firem, které se danou 
činností zaobírají. Služby města Milevska nemohou opravovat chodníky, které město 
neobjedná a nezaplatí, proto přijímají zakázky i mimo město Milevsko, aby měly práci pro své 
zaměstnance. 

p. Koliha – dotaz na zmíněné poptávkové řízení. 

p. starosta – poptávkové řízení se provádí podle směrnice a je uloženo na odboru dopravy. 

  

p. Koliha – dotaz, jakým způsobem se kontroluje prodej a evidence lístků na Bartolomějské 
posvícení. 

Bc. Kratochvíl – počet platících bylo cca 2200 a vybralo se cca 72.000 Kč, dále informoval, jak 
probíhá kontrola týkající se vstupenek a jejich evidence. 

  

p. Koliha – v květnu požádal o informace pana starostu ohledně výše odměn jednatele 
společnosti Služby města Milevska. 

Na tomto jednání byla p. Kolihovi předána písemná odpověď týkající se výše uvedeného 
dotazu. 

p. Koliha – dále připomněl, že dosud neobdržel odpověď ohledně sdělení výše odměn 
vedoucích zaměstnanců města Milevska, kterou vznesl dle zákona 106/1999 Sb. 

p. starosta - konstatoval, že bylo postupováno podle zákona o poskytování informací a další 
postup je na p. Kolihovi. 

  

MUDr. Pučelíková – dotaz ohledně uzavírky ul. M. Majerové, proč byla přerušena oprava. 

Ing. Kabele – uzavírka byla řádně ohlášena, lhůta je do 30.09.2013. Nyní se po vyfrézování 
upravují kanalizační vpustě. 

Ing. Beneš – doplnil, že na opravě se každý den pokračuje. 

  



Ing. Mgr. Doubek – proč se nevypisují v Milevsku výběrová řízení na akce jako v okolních 
obcích, kde zakázky získávají Služby města Milevska. 

p. starosta – okolní vsi nefinancují akce ze svých rozpočtů, ale z dotačních peněz, a proto mají 
povinnost vyhlásit výběrové řízení. 

Ing. Mgr. Doubek – neví, zda město nepřichází o finance, protože Služby města Milevska by 
mohly být dražší, než třeba jiná firma. 

p. starosta – pokud má Ing. Mgr. Doubek pocit, že město někde pochybilo, ať předloží důkazy. 

Ing. Mgr. Doubek – výběrová řízení by měla být zveřejňována na internetu. Dále se vyjádřil 
k rozhodnutí ohledně žádosti pana Kolihy týkající se odpovědi ohledně sdělení výše odměn 
vedoucích zaměstnanců města Milevska. 

p. starosta – pokud bude existovat nějaký zákon, který by nařídil zveřejnit platy zaměstnanců, 
hned je dle daného zákona zveřejní. Ale do doby, kdy bude trvat rozkol mezi zákonem na 
ochranu osobnosti a osobních údajů a zákonem č. 106/1999 Sb. o poskytování veřejných 
informací, tyto informace nezveřejní. 

  

Ing. Mgr. Doubek – upozornil na přerostlé křoví v ul. Jarlochova. 

Ing. Kabele – zeleň nelze odstranit, protože není na pozemku města Milevska. 

  

Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně opravy rybníků po povodních. 

p. starosta – opravy jsou řešeny v rámci odboru životního prostředí. 

  

Ing. Mgr. Doubek – dotaz kdo pořádá Myslivecké slavnosti. 

p. starosta – pořádá je Okresní myslivecký spolek Písek. 

  

Ing. Mgr. Doubek – připomínka ohledně Milevského zpravodaje, chybí tam např. názory 
občanů k nějakým tématům. 

  

Ing. Procházka – podpořil zadávání veřejných zakázek místním firmám. 

p. Peták – upozornil, že schodiště mezi halou a zimním stadionem je ve velmi špatném stavu. 

Mgr. Třeštík – oprava je už objednána u SMM spol. s r.o. 

  

p. Koliha – dotaz na JUDr. Kofroně ohledně pokračování kontrol např. ve společnosti SMM. 

JUDr. Kofroň – kontroly probíhají podle plánu. 

Ing. Mgr. Doubek – usnesení č. 236/13 z 15.05.2013  je úkol pro Finanční výbor ZMM a 
usnesení č. 237/13 z téhož dne je úkol pro Kontrolní výbor ZMM. 

RSDr. Kotalík -  vadí mu, že při jednání zastupitelstva je nasazováno na jednatele Služeb 
města Milevska. Tato společnost si vede dle informací z jiných obcí výborně, jako např. v obci 
Záhoří. 

  

Evidence dotazů a podnětů. 

  



1) p. Brousil – podnět - navrhl zrušit usnesení RMM týkající se zobousměrnění ul. Blechova 

Podnět postoupen RMM. 

4) Ing. Mgr. Doubek – podnět - upozornil na vysokou trávu kolem komunikace v lokalitě  
Na Zvíkovci. 

OŽP prověřil vlastnictví pozemků, okolí komunikace bude sečeno dvakrát ročně. 

5) p. Luxemburg – dotaz na p. Polaneckého, zda by mohl zařídit úklid u nádraží ČD. 

Dotaz zodpoví p. Polanecký na 24. jednání ZMM. 

6) p. Luxemburg – dotaz ohledně manažerky v Infocentru. 

Podnět postoupen Mgr. Třeštíkovi. 

7) Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně nákupu náhradní kamery kamerového systému. 

Podnět postoupen p. starostovi. 

8) Ing. Šrámek – dotaz ohledně dopisu od Českého shotbalového svazu. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

9) p. Koliha – dotaz ohledně p. Solaře, který byl jmenován do Kulturní komise RMM. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

10) p. Koliha – dotaz ohledně odměny řediteli Muzea. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

11) p. Koliha a Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně financování prohlídkové trasy kláštera. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

12) p. Koliha – proč nebylo vyhlášeno výběrové řízení na rekonstrukci havarijních úseků 
veřejného osvětlení v Milevsku, kterou mají provádět Služby města Milevska. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

13) p. Koliha – dotaz, jakým způsobem se kontroluje prodej a evidence lístků na Bartolomějské 
posvícení. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

14) p. Koliha – v květnu požádal o informace pana starostu ohledně výše odměn jednatele 
SPOS a SMM. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

15) MUDr. Pučelíková – dotaz ohledně uzavírky ul. M. Majerové, proč byla přerušena oprava. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

16) Ing. Mgr. Doubek – proč se nevypisují v Milevsku výběrová řízení na akce jako v okolních 
obcích, kde zakázky získávají Služby města Milevska. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

17) Ing. Mgr. Doubek – upozornil na přerostlé křoví v ul. Jarlochova. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

18) Ing. Mgr. Doubek – dotaz ohledně opravy rybníků po povodních. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

19) Ing. Mgr. Doubek – dotaz kdo pořádá Myslivecké slavnosti. 

Dotaz zodpovězen obratem. 



20) Ing. Mgr. Doubek – připomínka ohledně Milevského zpravodaje, chybí tam např. názory 
občanů k nějakým tématům. 

Připomínka postoupeno RMM. 

21) p. Peták – upozornil, že schodiště mezi halou a zimním stadionem je ve velmi špatném 
stavu. 

Mgr. Třeštík – oprava je už objednána u SMM spol. s r.o. 

22) p. Koliha – dotaz na JUDr. Kofroně ohledně pokračování kontrol např. ve společnosti SMM. 

Dotaz zodpovězen obratem. 

  

  

  

Závěr. 

Jednání bylo ukončeno ve  21:30 hodin. 

  

  

  

Bc. Zdeněk Herout v. r. 

starosta 

  

  

  

Upravila: 

Petra Slunečková 

 


